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1. Öppnande 
Ordförande Jan Delvert öppnade sammanträdet och hälsade alla 
välkomna. 
 

2. Godkännande av dagordning 
Rådet godkände föredragningslistan med följande tillägg under 
punkten ”Övriga frågor”: 

a) Handelsbanken 
b) Anhörigkonsulent 
c) Aktivitetscenter 

 

3. Val av protokolljusterare 
Elisabeth utsågs att jämte ordförande Jan Delvert justera protokollet. 
Protokollet justeras elektroniskt senast 4 oktober. 
 

4. Godkännande av rådets protokoll 2018-09-04    
Rådet beslutade att godkänna protokollet och lägga det till 
handlingarna. 
 

5. Besök av Sofia Waltersson och Lejla Kemura 
De berättade om enhetens studieresa till Köpenhamn under våren 
2018. Bla besöktes följande verksamheter 
- ”Danska institutet för mänskliga rättigheter” Institutet arbetar 

bland annat med indikatorerna ”Golden indicators”. 
- ”Handikapporganisationernas hus”; 34 av Danmarks 

handikappföreningar sitter tillsammans och har i samverkan 
utformat och anpassat lokaler och omgivning för att uppnå 
fullständig delaktighet och självständighet oberoende av behov. 
Lokalerna hade anpassats till samma kostnad som vanlig 
projektering.  

 
Rådet diskuterade utformning och tillgänglighet utifrån ”design för 
alla” 
  

6. Information från stadsdelsförvaltningen 
Lokalprojektet 
Förvaltningen kommer att flytta till Tegeluddsvägen 31 på Gärdet i 
september 2019. Rådet påtalade vikten av tillgänglighet- och 
delaktighet för olika besökare och anhöriga. Rådet bjuder in Kerstin 
Engström till nästa möte för att ta frågan vidare. 
 
Granskning av barnperspektivet 
Funktionhindersinspektörer ska granska hemtjänst för vuxna med 
minderåriga barn på Stöd- och serviceenheten utifrån 
barnperspektivet.  
 
Brukarundersökning 
Resultaten från socialpsykiatrins brukarundersökning har kommit 
och ska redovisas nästkommande möte. 
  
Kvalitetsarbete 
Kollegiala observationer inom LSS-verksamheter startar under 
hösten. 
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Tertialrapport 2 

Rådet lyfte särskilt indikatorer och aktiviteter: 

- Till- och frångänglighet 
Lokalintendent Kerstin Engström bjuds in till 
nästkommande möte. 
 

- Inventering av bostadsbehovet 
En förvaltningsövergripande boendeplan för innerstadens 
förvaltningar håller på att utvecklas. Ett behov av136 lght 
har beräknats inom särskilt boende inom såväl LSS som 
SoL i Stockholms stad. Den 15:e februari ska 
boendeplanerna vara färdig till SF samt analys till 
Socialförvaltningen. I april behandlas planen av 
Socialnämnden och senare Kommunstyrelsen.  
 

- Ett nytt utegym på Gärdet 
Rådet lägger det på bevakningslistan. 
 

- Inventering av feriearbete eller praktikplatser för ungdomar 
med funktionsnedsättning.  
Jan Rönnberg informerar om hur praktikplatser inventeras 
och att arbetsgivare fyller i arbetsmarknadsförvaltningens 
länk om det fordras särskilda omständigheter. Annars 
utgår man ifrån att enheten kan ta emot alla oavsett behov 
eller funktionsnedsättning.  
 

- Anpassade odlingslådor 
Flera färdigställdes i vår samt planeras vara färdiga 
ytterligare i oktober.  
 

- Utvärdering av rådets verksamhet 
 Linnea Lundbäck kommer den 20 november och 
utvärderar arbetet tillsammans med rådet. 
 

7. Remisser 
 
” Färdplan för ett Stockholm för alla - en rapport från kommissionen 
för ett socialt hållbart Stockholm” 
Rådet beslutade att Jan Delvert och Elisabeth Aguado    
sammanställer föreslag till yttrande, vilka tidigare har skickats ut till 
rådets medlemmar.  
 
”Strategi för god, hälsosam och klimatsmart mat” 
Rådet beslutade att godta förslag till yttrande.  
 

8. Tillgänglighetsvandringen 

Elisabeth Aguado föreslog att utifrån kognitiv anpassning arbeta 
med rollspelssituationer inom socialpsykiatrin med hjälp av IFS. 
Föreningen har erfarenhet av att arbeta med rollspel för att 
medvetandegöra behov, bemötande och möjligheter.  

Rådet beslöt att arbeta vidare med förslaget nästa möte. 

 

9. Om det nya Delaktighetsprogrammet 
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Tid: måndag den 15 oktober klockan 14-16 eller klockan 18-20 på 
World Trade Center. 
Elisabeth Aguado och Christina Barthlow kommer att anmäla sig. 
Tidigare har Carina Björklund och Anders Carlsson anmält sig. 

 

10. Genomgång av bevakningslistan  
Bevakningslistan uppdaterades. Reviderad lista: se bilaga till 
protokollet.  

11. Information om trottoarkanter vid Hedvig Eleonora  
Christina Barthlow informerade att frågan om trottoarkanter vid 
Hedvig Eleonora kyrka nu aktualiserats på avdelningen för 
trafikplanering på trafikkontoret, ärendet fick ett 
nummer  SY1809211220XSBkanterna.. 

 

12. Övriga frågor 
 Information om förskjutet nyval till FH-råden i Stockholm 
Jan Delvert informerade att nyval ska ske till alla råd i staden samt 
uppmanade rådets medlemmar att kontakta sina föreningar. 

 
Handelsbanken 
Frågan bordlägges till nästa möte. 
 
Anhörigkonsulent 
Jan R informerar om att man för närvarande utreder hur tjänsten på 
bästa sätt ska organiseras inom förvaltningen.  
 
Arbetscentrum:  
Carina Björklund tog upp fråga från RSMH/Carpe Diem om det 
planeras att starta ett nytt Arbetscentrum inom socialpsykiatrin. Jan 
Rönnberg svarade att det inte finns sådana planer och förvaltningen 
ser i dagsläget inte heller något behov. 
 

13. Nästa möte  

Nästa möte är den 30 oktober i lokal Värtan kl 14:30. Sluttiden 
utsträcks till 16.30 
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